
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2008-2009 Vragen gesteld door de leden der Kamer

2009Z14443
Vragen van de leden Van Raak en
Van Leeuwen (beiden SP) aan de
ministers van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over de
Recreatiegemeenschap Veluwe
(RGV). (Ingezonden 30 juli 2009)

1
Waarom is er in overleg met de
minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit besloten om de
vragen te laten beantwoorden door
de staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties en niet
zoals door twee Kamerleden verzocht
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties en door
de minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer?1

gemeenten het blijkbaar bij deze
mededeling laten?

4
Is er bij RGV gezien de eerder
geschetste onduidelijkheid over
overheid en/of particulier bedrijf, naar
uw mening sprake van staatsteun?
Kunt u uw antwoord toelichten?

5
Op welke wijze kan er voor burgers
en onderhandelingspartners
(achteraf) inzage verkregen worden in
overnames en gedane investeringen?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008-2009, nr. 2497.
2 Jaarverslag RGV 2007, biz. 20: «voor een
consument is het niet helder of RGV nu een
onderdeel van de overheid is of een particulier
bedrijf».

Waarom is naar uw mening de aard
van de eerder gestelde vragen
gelegen op het terrein van de
minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit?

3
Op welke wijze gaat u ervoor zorgen
dat deelnemende gemeenten goed
georganiseerde en functionerende
samenwerkingsverbanden aangaan,
terwijl in het jaarverslag van de
Recreatiegemeenschap Veluwe
(RGV)2 door de organisatie zelf wordt
geconstateerd dat dit voor
consumenten niet duidelijk is en dat
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